



PURO-SPHER

Concentrated Surface Disinfectant
(Intended for Fog Machines)

Bactercidal - Virucide - Fungicide - Deodorizer

Immediate and Persistent Activity

Wide Spectrum and Impact

Versatile Applications

Corrosion Inhibitors

Concentrated Solution

مطهر مركز للسطح عبر المسح أو التبخير
لا يحتوي على أي من مشتقات الألدهيد أو الفينول أو الكلور
فعالية سريعة و مديدة

طيف واسع (جرثومي - فيروسي - فطري)

يحتوي على مواد مانعة للتآكل



*Surfaces
*For fogging
machines



1L 5L

Product Information:

*Puro-Spher is a concentrated disinfectant used through wiping, spraying or fumigation.

*Puro-Spher provides a wide anti-microbial activity against bacteria, spores, viruses and fungi, as well as a residual action allowing continuous disinfection after use.

Recommended Uses:

-PURO-SPHER is a concentrated high level disinfectant used through fumigation , wiping or spraying. -For terminal or turn over disinfection in all critical and non-critical areas in health care facilities such as operating rooms , intensive care and emergency units , isolation rooms , schools and colleges , warship places warehouses ... etc.

Instructions For Use:

*Shake well before use.

*Dilution: 1:3 by adding 1L from Puro-Spher to 3L of water.

*With fogging machines:

-Surfaces must be properly cleaned and rinsed prior to fumigation. -Use a fumigator nozzle of 7-15 microns. -Fill the fumigator with the prepared solution. -Turn off the ventilation and conditioning systems , and close all windows and doors. -Allow about 1 m distance from surfaces and start the fumigation procedure around corners and surfaces , from top to bottom and side to side for a sufficient period to cover all areas. -Fog into drawers , cabinets and furniture when possible. - when procedures are done , wait for 5 minutes then turn on the ventilation system for proper aeration and for the area to dry before re-using it again. *With wiping or moistening: wipe evenly on pre-cleaned and rinsed surfaces. Allow to dry.

Composition:

ADBAC blend (0.3%) ,DDAC (0.2%) , Rust inhibitor (0.1%) , Catalysts (0.4%) , Inert ingredients (99%).

Anti-Microbial Efficacy*:

Bactericidal: Pseudomonas aeruginosa, Staphylococcus aureus, Chlamydia trachomatis, Enterobacter cloacae, Actinomyces naeslundii, Ureaplasma urealyticum, Streptococcus faecalis & mutans, Lactobacillus leichmanii & paracasei, Enterococcus hirae, Escherichia coli, Coliforms, Klebsiella pneumonia, Listeria monocytogenes, Bacillus subtilis & cereus, MRSA, Salmonella typhi & choleraesuis and Mycobacterium tuberculosis.

Fungicidal including fungal spores: Aspergillus niger & flavus, Candida albicans and Trichophyton mentagrophytes.

Virucidal: HIV, Polio, Herpes simplex, Influenza, Cytomegalovirus, Hepatitis A & B, Rotavirus, Foot & Mouth Disease, Avian Influenza, Norovirus and SARS.

Microbicidal: Dermatophagoïdes pteronyssinus.

* Tested on the active ingredient blend contained in this product.

WARNING :

Fogging should not be done with person who is suffering or recovering from respiratory diseases. Personal Protective equipment is recommended. Avoid eye contact. Do not ingest. Incompatible with anionic detergents and natural soaps.

First Aid:

In case of skin contact with the concentrate, rinse the area thoroughly with water. In case of ingestion, do not induce vomiting, drink a glass of water and seek medical advice. In case of eye contact, flush eye with water.

Redness if any should dissipate within 30 min. If irritation persists consult a physician.

Storage:

Temperature +5°C to 40°C. Store out of reach of direct sunlight. Keep out of reach of children.

مناطق التطبيق:

مطهر مركز للسطح عبر المسح أو التبخير في الأقسام الدرجة كغرف العمليات والعناية المركزة ، شعبة الأمراض الإنتانية ، غرف العزل ، غرف الإجراءات التخديصية و سائر أقسام المستشفيات و العيادات الطبية و الباطنية. كما يستخدم لتطهير الأسطح في المدارس و الجامعات ، دور العناية بالعجزة ، المؤسسات والمستودعات و المطاعن ، دور العبادة و المنازل ... الخ. * يمسح أو يرش بواسطة الآلات الضاغطة أو الضبابية على الأسطح القاسية، الجدران، الأزرياف (المطالية، المعدنية، المصنعة من البلاستيك و الفينيل) ، الغرائب و الزجاج و المفروشات.

الخصائص:

تركيبة منظورة مركزية ذات طيف جرثومي واسع، يقضي على البكتيريا، الفيروسات بأصنافها، الفطريات المعرضة و أبواغها، أنواع العفن المختلفة و العديد من الطفيلييات الحشرية و هاماتها.

*تأثير فعال طويل الأمد.

غير سام، غير محسّن (بعد التمعدن) وغير قابل للاشتعال.

يحتوي على مواد مانعة للتأكل و لبرتك بقع بعد الاستعمال.

لا يحتوي على أي مشتقات الألدهيد أو الفينول أو الكلور أو على أي من المواد المسرطنة.

متافق مع الماء المصنعة للأسطح مثل البلاط، الفينيل، السيراميك المعادن غير المتأكسدة.

*اقتصادي عند الاستعمال.

ممكّن تطبيقه بطريق مختلف (مسح أو تبلييل - بخ ضبابي أو رذاذي).

طريقة الاستعمال:

بمقدار 3:1 ماء أي بإضافة 1 لتر من المنتج إلى 3 ليترات ماء ثم يستخدم كالتالي :

عبر آلات التبخير : تنظف الأسطح و تشطف بالماء قبل عملية التطهير.

يستعمل جهاز بفوهة 7-15 ميكرون.

يمثل خزان آلة التبخير من المحلول الممدد (بالنسبة المذكورة أعلاه).

يفلق المكان أو الغرفة المراد تطهيرها بإحكام، و تطأً أجهزة التهوية العنكبوتية والعكيفات.

تبدأ عملية التطهير من خلال البخ أو الرش على بعد 1 متر من الأسطح المراد تطهيرها من الأعلى إلى الأسفل، يميناً و شماليّاً، و لمدة كافية تضمن وصول العطر و حصول التماس الكامل له مع الأسطح المراد تطهيرها.

بعد الانتهاء من عملية البخ الكامل للأسطح، ينتظر لمدة 5 دقائق، ثم تشغّل أجهزة التهوية (مع بقاء الغرفة مغلقة) حتى تجف الأسطح تماماً.

من الممكن استخدام جهاز البخ لتطهير الخزن و الدروج و الأثاث و الأدوات دون أي تأثير سلبي عليها، كما ينصح بتطهير أجهزة التهوية المركزية و المكيفات بعد تنظيف فلاترها.

يفتح المكان أو الغرفة للتهوية بعد الجفاف الكامل للأسطح.

* عبر الممسح أو التبلييل: تمسح الأسطح المسقى تطهيفها و المراد تطهيرها

بواسطة المحلول الممدد ثم ترك لتجف تلقائياً.

تحذيرات:

غير سام لكنه يحتوى على مواد كيميائية، تجلب ملامحه العين أو إلتهاع، ينصح بارتداء ملابس واقية للجسم و العينين أثناء البخ الضبابي، غير متوافق مع المنشآت النباتية (الсалلة) و الصابون الطبيعي و الماء الممدد بحفظ بعده عن متناول الأطفال، يحفظ بين 5+40°C إلى 5+40°C بعدد عن الشعاع الشمس المباشرة في حال تعرض العينين للمنتج، يحسن جداً بالماء و راجع الطبيب.

قد يحدث إحمرار وفي حال استمر الإحمرار لأكثر من 30 دقيقة راجع الطبيب، في حال دخول المحلول، إشرب كوب من الماء و راجع الطبيب.

